
ZÁPIS č. 1/2015
z jednání výboru školského dne 14.9.2015

Přítomni : předseda          Martin Šimek
členové Ing.Soňa Froňková, Ph. D., Jana Pondělíková
tajemnice I. Kesslerová
hosté Stanislav Fresl

Omluveni:                                   Mgr. Lenka Felixová, Mgr. Patricie Bošková

Program:

jednací řád výboru

přístavba MŠ

přístavba ZŠ

vítání občánků

provoz družiny - podněty k řešení

různé

1)    Jednací řád výboru byl předložen k připomínkování, po probrání jednotlivých bodů dal předseda
hlasovat  o  schválení.  Žádné  připomínky  nebyly.  Jednací  řád  byl  všemi  členy  schválen  pro
doporučení k přijetí zastupitelstvem. Jednací řád je přílohou zápisu.

2)  Přístavba MŠ 
       Výstavba probíhá dle projektu na rozšíření pro 25 žáků, 75 m2. Finanční prostředky jsou získané z

MHMP, třída by měla být otevřena dle plánu v prosinci, personál je zajištěn. Začátkem listopadu
schůzka  s ředitelkou  MŠ  kvůli  oznámení  rodičům,  které  dostali  oznámení  o  přijetí  dětí  po
dokončení přístavby.

3)   Přístavba ZŠ
       V srpnu proběhla podle plánu demolice spodní budovy školy. Tento školní rok zajištěn v rámci

dostupné kapacity školy (provizorium – obsazení učebny využívané jako „výtvarka“ pro výuku.
Příští školní rok 2016/17 je nutné mít k dispozici minimálně jednu další třídu. V současné době
probíhá výběrové řízení na dodavatele projektové dokumentace.  Po ukončení výběrového řízení
(konec září) bude vybrán dodavatel PD. Následně je nutné zadat PD, bude rozdělena na PD pro
ÚR a SP. Předpoklad získání potřebných povolení je min. 7 měsíců. V současné době má ZŠ 12
tříd, cílová kapacita je 400 osob, 16 tříd ( maximální počet žáků ve třídě je 34). Nutno počítat
s tím, že přístavba nebude dokončena v září 2016 a je nutné hledat náhradní prostory pro jednu
třídu.  Návrh  třída  v MŠ  a  prostory  ve  Střední  škole  dostihového  sportu  a  jezdectví.
Předpokládaný počet dětí k zápisu bude projednán na schůzce s ředitelkou ZŠ a MŠ.  

4)     Vítání občánků dne 26.9.2015 od 10:30 hodin v Malé Chuchli 
Paní ředitelka MŠ a ZŠ nemá možnost zapojení dětí do programu na Vítání občánků. Paní        
Pondělíková zajistí připravení „přáníček“ s dětmi v MŠ. K dnešnímu dni je přihlášeno 15 nových
občánků. V případě změny počtu dětí pošle informaci paní Kesslerová paní Pondělíkové.

5)     Provoz družiny
        V rámci ZŠ je družina k dispozici pouze žákům do 3. třídy. Diskuse o případném řešení zajištění 
dozoru pro starší děti, jejichž rodiče nemají možnost vyzvednout děti ihned po výuce. Návrh k diskusi 



s ředitelkou ZŠ. Nutno zjistit zda by šly využít prostory v klubovém domě. Zjistit cílový počet 
zájemců ze strany rodičů.  

6)    Různé:
       Diskuse o využívání K 8:  info o omezení pro využívání - maximální počet osob v prostoru je 20, 
nelze využívat k divadelním a jiným akcím pro děti z MŠ a ZŠ. Nově možnost využívání Klubového 
domu.
  
        Stravování v ZŠ: diskuse nad žádostmi rodičů o zkvalitnění stravování (výběr jídel, kvalita, atd.) 
Diskuse nad případným zřízením stravovací komise ve školní jídelně, dále anketu oblíbenosti jídel u 
dětí. Anketa již proběhla v letošním roce info na stránkách ZŠ. Nutno projednat na školské radě – 
termín září, říjen 2015.

Střední škola dostihového sportu a jezdectví - info o rekonstrukci objektu od Ing. Froňkové – termín je
neustále posouván, není prozatím jasný a projednává se účelnost rekonstrukce. Nyní teoretická výuka 
v náhradních prostorech ve Strašnicích. Diskuse nad případným využitím prostor pro provizorium 
v září 2016 pro ZŠ.

                                                                                                           Martin Šimek
                                                                                                  předseda výboru školského
Zapsala : I. Kesslerová

                                                   

       
             

                                                       


